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Zápis z jednání náhradní valné hromady členů Sdružení rodičů a přátel dětí 

a školy při ZŠ v Čelákovicích dne 25.4.2024 ve sborovně ZŠ od 16 hod. 
 
Místo: ZŠ Čelákovice, J.A. Komenského 
Přítomni:  
Hájková, Vondráčková, Tafiy, Tětková, Mičolová, Háchová, Lánská, Kučera, Hořejší, Kučerová, 
Trtíková, Weyrostková, Uhlířová, Raptošová, Žiláková, Szabová, Víravová, Kučera, Jechová, 
Mrozková, Mrázová, Duníková, Racková 
Nepřítomni:  
Nechvátalová, Prokůpková, Fišer, Kudrna, Včeláková a 8.B.pana Součka bez důvěrníka 
 
 
Program:  

1. Zahájeni, uvítání rodičů na schůzi SRPŠ , sdělení programu 
2. Využití vybraných finančních prostředků do fondu SPŠ 
3. Různé (diskuze) 
4. Rozloučení 

 
Průběh jednání:  

1. Zahájení 
Předsedkyně Sabina Karlová Hořejší přivítala zástupce tříd na schůzi SRPŠ. Sdělila, že druhé 
pololetí nebyly vybírány peněžní prostředky do SRPŠ. Na minulém zasedání jsme se dohodli a 
odsouhlasili výběr financí od rodičů do fondu SRPŠ pouze 1x ročně.  
 

2. Odsouhlasení požadavku na financování požadavků 1. pololetí 2023/2024 
 
Částka ve fondu SRPŠ ve výši 88 500,-Kč (slovy: osmdesát osm tisíc pět set korun českých) je 
určena pro koupi výukových materiálu pro potřeby školy.  
PRO:    21 
PROTI:     0 
ZDRŽEL:      2 
 
 

3. Různé, diskuze 
 
Za vedení školy nám byly zodpovězeny otázky z minulé schůze, a to: 

- Šatní skříňky – (důvěrník 7.A.) – ano, některé šatní skříňky jsou obsazené dvěma dětma, 
není ani prostorově, ale ani potřeba nyní přidělávat a řešit šatní skříňky 

- Výukové materiály – paní Prokůpková, která měla za úkol udělat anketu pro učitelský sbor, 
zda využívají výukové materiály, nebyla přítomna, takže výsledek nevíme, ale shoda byla 
na tom, že někdo využívá , někdo méně a to z různých důvodů, avšak jako doplněk k učivu 
je to dobrá cesta. 
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- Běžky a doplnění sportovního náčiní pro děti – škola vlastní pár běžek, ale vždy si žáci vozí 
svoje, není důvod pořizovat toto vybavení 

- Koše na třídění odpadů – požadavek, aby se ve třídách více třídilo. Bylo nám sděleno, že 
koše na tříděný odpad ve třídách je, ale děti hází odpadky, kam je napadne.  

- Barevné schody – po vzoru Kamenky byl vznesen dotaz, zda by nebylo vhodné pořídit jako 
SRPŠ také barevné výukové schodiště. Teď se o tom nepřemýšlí, může diskuzi na toto 
téma začít příští školní rok a třeba se prohlašuje. 

- Tabule – ne ve všech třídách jsou tabule na fixu. Vedení školy uvedlo, že na požadavky 
učitelů, kteří chtějí vyměnit starou tabuli na novou, reflektují a pořizují.  

- Jídelna – v rámci diskuze se řešilo téma jídelny, ohledně posunutí času pro odhlášení 
obědu. Bylo vysvětleno, že pro pracovníky jídelny je toto čas nejzazší.  

- Přístřešek k družině – venkovní část družiny pro nejmenší naše děti nemá žádný přístřešek 
pro posezení, anebo alespoň odložení věcí dětí. Předsedkyně zkusí na městě vznést tento 
požadavek.  
 
 

4. Rozloučení a poděkován 
Předsedkyně poděkovala za věcnou diskuzi a popřála klidnou letní dovolenou. 
 
Zapsala: Ing.Sabina Karlová Hořejší 
 
Ověřila: Zdena Jechová 

 
 


